

CERTIFICAT
CERTIFICATE OF REGISTRATION
N° 32408 rev. 0

Le LNE certifie que le système de management de la qualité développé par
LNE certifies that the quality management system developed by

ELLIPSE
92 boulevard du Général de Gaulle
59100 ROUBAIX FRANCE

pour les activités
for the activities

Conception, fabrication et mise sur le marché de comprimés effervescents nettoyants pour prothèses dentaires (antibactériens), crème adhésive pour prothèses dentaires, bandes cohésives et pansements. Distribution et vente de pansements avec et sans antiseptiques, sprays (nasale, l'oreille, le froid à l'arnica) et gels lubrifiants.

Design, manufacture and placing on the market of effervescent cleansing tablets for denture (antibacterial), denture adhesive cream, cohesive bandages and plasters. Distribution and sales of plasters with and without antiseptic, sprays (nasal, ear, cold with arnica) and lubricant gels.

réalisées sur le(s) site(s) de
performed on the location(s) of

ELLIPSE
92 boulevard du Général de Gaulle 59100 ROUBAIX

est conforme aux exigences des normes internationales
complies with the requirements of the international standards

ISO 13485 : 2003

Début de validité / Effective date : January 20th, 2017 (included)

Valable jusqu'au / Expiry date : February 28th, 2019 (included)

Etabli le / Issued on : January 20th, 2017